
Zápis č. 4/2019 z jednání kontrolního výboru dne 7. 10. 2019 

 

Přítomni: Jandík, Mádlo, Mirtes, Dvořáková, Matas, Frydrych (od 19:09) 
 

Jednání zahájil v 19:00 předseda KV a konstatoval, že výbor je v počtu 5 usnášení schopný. 

 

Program jednání: 

1. Investiční akce Braunerova 

2. Termíny neodevzdaných zpráv 

Hlasování: 5 pro.  

Usnesení KV 1-4/19: KV schvaluje navržený program jednání. 

 

V 19:09 se dostavil p. Frydrych, přítomno je 6 členů výboru. 

 

K bodu 1. 

Bod uvedl p. Jandík. Podle zadání výboru navštívil MÚ, projednal akci s p. Skřivanem, některé body 

zůstávají rozporné. Pan Skřivan na základě jednání slíbil zajistit právní posouzení, které zatím 

nepředložil. KV žádá předložit právní posudek neprodleně včetně posudku zmíněnému panem 

Gollem, že ve veřejném zájmu může město investovat do cizího majetku. 

 

 

K bodu 2. 

Přehled ostatních nedokončených kontrol: 

předmět kontroly  vedoucí kontroly člen 

Nájemní smlouvy tělocvična ZŠ Matas Jeřábek 

Plnění usnesení RM za 2. pol. 2018 Dvořáková Macák 

Plnění usnesení ZM za 2. pol. 2018 Macák Dvořáková 

Investice na Levém Hradci Frydrych  

Modernizace IT systémů MÚ Mádlo  

 

Všechny kontroly mají nový termín ukončení do konce roku. 

 

Další jednání KV se uskuteční dne 11. 11.  a 9. 12. 2019 vždy v 19:00 v pracovně tajemníka MÚ.  

 

Zapsal: Drda       Ověřil: Jandík 


